

DAA Racer Pouch / Alpha XiP Magnet Kit - 1

Product: DAA Racer Pouch / Alpha XiP Magnet Kit

Short Description: The DAA Racer Pouch / Alpha XiP Magnet Kit provides the necessary components to attach the DAA magnet to your DAA Racer pouch or Alpha XiP.

Kit Includes:

1. DAA large magnet
2. Stainless steel M5 10mm screw
3. Brass thermal insert M5 nut, 6mm long

Additional Requirements:

1. Drill and a 6.3-6.5mm bit
2. Soldering iron for heating the nut and pushing it through
3. File and sandpaper to clean the plastic inside the pouch

Assembly Steps:

1. Disassemble your pouch body and remove the side insert for easier access.
2. Drill a 6.3-6.5mm hole through the pouch wall at your chosen magnet position.
3. Push the insert into the hole from the inside, ensuring only the tip is inside the hole.
4. Use a hot soldering iron to gently push the insert until it sinks into the plastic. Be patient and avoid pushing it through too quickly. The nut should protrude about 3mm on the outside.
5. Clean any plastic residue around the insert on the inside to prevent interference with the magazine.
6. Attach the magnet to the pouch using the provided screw. Consider using a drop of locktite to secure the screw in place.

Attributes

- Name: DAA Racer Pouch / Alpha XiP Magnet Kit - 1
- Manufacturer: DAA Double Alpha Academy
- Product no.: BRD523016
- Mfr. No.: 101340
- Delivery weight: 0.3kg

Table of Contents

- Startpage
- Deutsch: Sicherheitshinweise für das DAA Racer Pouch / Alpha XiP Magnet Kit
- English: DAA Racer Pouch / Alpha XiP Magnet Kit Safety Instructions

Sicherheitshinweise für das DAA Racer Pouch / Alpha XiP Magnet Kit

Einleitung

Herzlichen Glückwunsch zum Kauf des DAA Racer Pouch / Alpha XiP Magnet Kits. Dieses Produkt wurde entwickelt, um Ihnen das Anbringen eines Magneten an Ihrem DAA Racer Pouch oder Alpha XiP zu ermöglichen. Bitte lesen Sie diese Sicherheitshinweise sorgfältig durch, um eine sichere Nutzung zu gewährleisten.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien

- Stellen Sie sicher, dass das Produkt für den vorgesehenen Gebrauch geeignet ist.
- Verwenden Sie das Produkt nicht, wenn es beschädigt ist oder Teile fehlen.
- Halten Sie das Produkt außerhalb der Reichweite von Kindern.
- Informieren Sie sich über die richtigen Verfahren zur Installation und Nutzung des Produkts.
- Überprüfen Sie regelmäßig auf Rückrufinformationen über die EU Safety Gate Plattform.

Spezifische Sicherheitsvorkehrungen für die Nutzung

- Verwenden Sie beim Bohren geeignete Schutzbrillen und Handschuhe.
- Achten Sie darauf, dass der Lötkolben nicht in Kontakt mit Ihrer Haut kommt, um Verbrennungen zu vermeiden.
- Stellen Sie sicher, dass die Mutter sicher im Plastik verankert ist, um ein Herausfallen des Magneten zu verhindern.
- Halten Sie alle Werkzeuge und Materialien außerhalb der Reichweite von Kindern, um Unfälle zu vermeiden.

Anweisungen zur Installation und Nutzung

1. **Zerlegen Sie Ihren Taschenkörper:** Entfernen Sie den seitlichen Einsatz für einen einfacheren Zugang.
2. **Bohren Sie ein Loch:** Bohren Sie ein Loch mit einem Durchmesser von 6,36,5 mm durch die Taschenwand an der gewünschten Position für den Magneten.
3. **Platzieren Sie die Mutter:** Drücken Sie die Mutter von innen in das Loch, wobei nur die Spitze im Loch sein sollte.
4. **Verwenden Sie den Lötkolben:** Erhitzen Sie die Mutter vorsichtig mit einem Lötkolben, bis sie sich im Plastik verankert. Seien Sie geduldig und vermeiden Sie ein zu schnelles Durchdrücken. Die Mutter sollte etwa 3 mm nach außen herausragen.
5. **Reinigen Sie den Bereich:** Entfernen Sie eventuelle Plastikrückstände um die Mutter auf der Innenseite, um eine Beeinträchtigung des Magazins zu verhindern.
6. **Befestigen Sie den Magneten:** Verwenden Sie die mitgelieferte Schraube, um den Magneten an der Tasche zu befestigen. Verwenden Sie gegebenenfalls einen Tropfen Locktite, um die Schraube zu sichern.

Entsorgungsanweisungen

- Entsorgen Sie das Produkt gemäß den örtlichen Vorschriften für Elektroschrott.
- Stellen Sie sicher, dass alle Teile des Kits ordnungsgemäß entsorgt werden, um Umweltschäden zu vermeiden.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung

Für Fragen oder Anliegen zu diesem Produkt wenden Sie sich bitte an den Hersteller oder den Einzelhändler, bei dem Sie das Produkt gekauft haben.

DAA Racer Pouch / Alpha XiP Magnet Kit Safety Instructions

Introduction

Thank you for choosing the DAA Racer Pouch / Alpha XiP Magnet Kit. This guide provides important safety instructions to ensure safe use and installation of the product. Please read and follow these instructions carefully to avoid potential hazards.

General Safety Guidelines

- Ensure that the product is used only for its intended purpose.
- Keep the product out of reach of children and vulnerable individuals.
- Regularly inspect the product for any signs of wear or damage.
- If any part of the product is damaged, discontinue use immediately.
- Report any unsafe product experiences to the relevant authorities.
- Check for recall updates on the EU's Safety Gate platform.

Specific Safety Precautions for Use

- Use the DAA Racer Pouch / Alpha XiP Magnet Kit only with compatible pouches.
- Be cautious when using tools such as drills and soldering irons; follow the manufacturer's instructions.
- Always wear appropriate safety gear, including eye protection and gloves, when performing installation.
- Avoid inhaling fumes produced during soldering; work in a wellventilated area.
- Ensure that the workspace is clear of clutter to prevent accidents.

Instructions for Installation and Usage

1. Disassemble the Pouch

- Carefully disassemble your pouch body.
- Remove the side insert for easier access.

2. Drill the Hole

- Select the position for the magnet on the pouch wall.
- Using a drill and a 6.36.5mm bit, drill a hole at the chosen position.

3. Insert the Thermal Insert

- Push the thermal insert into the hole from the inside, ensuring that only the tip is inside.
- Use a hot soldering iron to gently push the insert until it sinks into the plastic.
- Be patient and avoid pushing it through too quickly; the nut should protrude about 3mm on the outside.

4. Clean the Area

- Clean any plastic residue around the insert on the inside to prevent interference with the magazine.

5. Attach the Magnet

- Use the provided stainless steel M5 10mm screw to attach the magnet to the pouch.
- Consider using a drop of locktite to secure the screw in place.

Disposal Instructions

- Dispose of the product in accordance with local regulations.
- Do not dispose of electrical components in regular household waste.
- Consider recycling materials where possible.

Contact Information for Further Support

For any questions or concerns regarding the DAA Racer Pouch / Alpha XiP Magnet Kit, please refer to the manufacturer's contact information provided with your product packaging.

Thank you for your attention to these safety instructions. Enjoy using your DAA Racer Pouch / Alpha XiP Magnet Kit safely and effectively!